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                                                         Z Á P I S N I C A  

 

         zo 7. zasadania obecného zastupiteľstva konaného dňa 6. 3. 2024 o 17.00 hod.  

                    v zasadacej miestnosti obecného úradu v Zemplínskej Teplici.  

 

PRÍTOMNÍ :                                                          Za OcÚ :  

 

Rastislav Majoroš, starosta obce                             Ing. Zuzana Mihóková, samost. odbor. referent  

Ján Komáromi, poslanec                                         Ivana Andrejková, samost. odbor. referent 

Ing. Marek Kaňuch, poslanec                                                                      

Doc. Ing. Ján Molnár, PhD., poslanec a zástupca starostu                                                                                                    

Lukáš Spišák, poslanec 

MDDr. Štefan Šosták, poslanec  

Peter Prezbruch, poslanec 

Maroš Čižmár, poslanec – dostavil sa po otvorení rokovania 

Jozef Artim, poslanec – dostavil sa v priebehu rokovania 

 

Neprítomní:   

Peter Spišák, poslanec 

 

Ďalší prítomní: 

Ing. Patrik Ivanišin, kontrolór obce 

Občania podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

      a/ Schválenie programu rokovania 

      b/ Voľba návrhovej komisie 

      c/  určenie overovateľov zápisnice  

      d/  určenie zapisovateľa   

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Správa o inventarizácii 

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

5. Správa o činnosti DHZ, FK, JDS za rok 2023 

6. Správa o vyúčtovaní dotácií poskytnutých obcou za r. 2023 

7. Správa o platení daní a poplatkov za r. 2023 

8. Správa o plnení rozpočtu obce za r. 2023 

9. Správa o plnení rozpočtu základnej školy za r. 2023 

10. Návrh na úpravu rozpočtu obce na r. 2024 

11. Vyhlásenie výberového konania na riaditeľa MŠ  

12. Zmeny a doplnky č. 6 Územno-plánovacej dokumentácie obce 

13. Nájomné zmluvy v obecných nájomných bytoch  

14. Prenájom nebytových priestorov (SOŠ poľnohospodárstva a služieb) 

15. Zásady poskytovania príspevku na stravovanie poberateľom dôchodku - návrh na úpravu   

      smernice dodatkom č. 3 

16. Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh smernice 

17. Rôzne – žiadosť občana o predaj obecného pozemku (V. Čopák) 

18. Informácie starostu obce a interpelácie poslancov 

19. Dotazy a dopyty občanov 

20. Záver  
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Doplnenie do bodu Rôzne – žiadosť ZŠ Zemplínska Teplica o finančné prostriedky na nákup                 

                                              vybavenia do kuchyne ZŠ 

  

1. Otvorenie - schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľky,  

 overovateľov  zápisnice a voľba návrhovej komisie  

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Rastislav Majoroš, starosta obce. Privítal 

prítomných a konštatoval, že z počtu 9 poslancov je prítomných 6 poslancov a zasadanie obecného 

zastupiteľstva je uznášania schopné.                 

Oboznámil ich s programom rokovania. Starosta dal hlasovať o predloženom programe.  

Poslanci navrhovaný program jednomyseľne schválili. Zo strany obce bolo navrhnuté doplnenie 

programu do bodu Rôzne, a to: - žiadosť ZŠ Zemplínska Teplica o finančné prostriedky na nákup                 

vybavenia do kuchyne ZŠ. Poslanci doplnenie programu jednohlasne schválili. 

 

Na rokovanie obecného zastupiteľstva sa dostavil poslanec Maroš Čižmár, čím sa počet poslancov 

zvýšil na 7. 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení poslanci: Ján Komáromi 

                                                                        Peter Prezbruch 

                                                                        MDDr. Štefan Šosták 

                      

Za overovateľov starosta určil poslancov:  Maroš Čižmár 

                                                                    Ing. Marek Kaňuch     

                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

Za zapisovateľku starosta určil: Ing. Zuzana Mihóková 

                                                                         

K tomuto bodu programu boli prijaté uznesenia č. 108/III/2024, 109/III/2024, 110/III/2024. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení za obdobie od 14.12.2023 do dnešného dňa vypracoval a predložil 

kontrolór obce Ing. Ivanišin. Konštatoval, že všetky uznesenia obsahujúce úlohu sú splnené. 

Poslanci správu jednohlasne schválili.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 111/III/2024. 

 

3. Správa o inventarizácii 

Správu o výsledku inventarizácie vypracovala ekonómka obecného úradu p. Andrejková Ivana na 

základe podkladov od inventarizačnej komisie. Inventarizácia prebehla v mesiaci január 2024 

súlade so zákonom č. 431/2002 Z.z. o účtovníctve a inventarizačná komisia nezistila žiadne 

inventarizačné rozdiely ani iné nedostatky. Jednalo sa o účtovnú (dokladovú) inventarizáciu so 

stavom k 31.12.2023. Správa tvorí prílohu zápisnice a poslanci ju jednohlasne schválili.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 112/III/2024. 

 

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2023 

Správu o kontrolnej činnosti za rok 2023 vypracoval a predložil kontrolór obce Ing. Patrik Ivanišin. 

Kontrolná činnosť prebehla podľa plánov kontrolnej činnosti, ktoré schválilo OZ. Kontrolami 

neboli zistené žiadne nedostatky, obec postupovala v súlade s platnou legislatívou. Okrem toho sa 

kontrolór v priebehu roka venoval aj príprave koncepčných a metodických materiálov podľa potrieb 

obce a takisto kontrole zmlúv na dodávku energií. Správa obsahuje okrem kontrolných zistení aj 

návrhy na opatrenia s cieľom zefektívnenia nákupu energií v budúcnosti. Poslanci správu schválili 

bez výhrad a tvorí prílohu zápisnice.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 113/III/2024. 
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5. Správa o činnosti DHZ, FK, JDS za rok 2023 

Správu o činnosti Futbalového klubu predložil poslanec a prezident FK doc. Ing. J. Molnár, PhD. 

Poslanci ju vopred dostali mailom, Ing. Molnár stručne zhrnul to podstatné zo správy. Futbalový 

klub pokračoval v r. 2023 v rozbehnutej činnosti a snažil sa posilniť členskú základňu o nových 

členov. Veľkou motiváciou pre hráčov je aj posun v umiestnení z posledného na 3. miesto. Počas 

letnej prestávky FK pomáhal organizovať oslavy 760. výročia obce spojené s 75. výročím založenia 

futbalu v Zemplínskej Teplici, kde sa uskutočnil turnaj spojený s udelením ocenení dlhoročným 

členom klubu. Počas zimných mesiacov prebiehala pravidelná športová príprava a tréningy. Ing. J. 

Molnár na záver poďakoval obci za finančnú podporu. 

 

Správu o činnosti Základnej organizácie Jednoty dôchodcov Slovenska vypracovala predsedníčka p. 

Mária Rožoková, poslancom bola vopred zaslaná mailom. Rok 2023 bol pre dôchodcov naplnený 

mnohými akciami pri rôznych príležitostiach. V spolupráci s obcou zorganizovali plavbu loďou a 

návšteva Šárošpataku. Folklórna skupina pri JDS spestrila viaceré obecné podujatia, zúčastnila sa 

fašiangového vystúpenia v múzeu v Trebišove a prehliadky folklórnych skupín v Parchovanoch. 

Viacerými podujatiami pokračovala dobre rozbehnutá družba so seniormi zo Svitu a Betliara. 

Vrcholom roka bolo 1. krajské vianočné pastorále, ktorého historicky prvý ročník sa pod záštitou 

predsedu KSK uskutočnil práve u nás. Správa na záver obsahuje poďakovanie obci za podporu, bez 

ktorej by fungovanie organizácie v takomto rozsahu nebolo možné.  

 

Hlasovanie o tomto bode programu sa presúva na neskôr, nakoľko poslanec Jozef Artim, ktorý 

predloží správu o činnosti DHZ, avizoval oneskorený príchod na zasadnutie. 

 

6. Správa o vyúčtovaní dotácií poskytnutých obcou za r. 2023 

Správu o vyúčtovaní dotácií poskytnutých obcou za rok 2023 vypracovala a predložila ekonómka 

obecného úradu p. Ivana Andrejková. Vymenovala všetky subjekty a výšku dotácie, ktorú im obec 

poskytla a podala doplňujúce informácie. Spolu obec v roku 2023 poskytla dotácie siedmim 

žiadateľom v celkovej výške 8 710,00 Eur. Poslanci túto správu vzali na vedomie a tvorí prílohu 

zápisnice. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 115/III/2024. 

 

7. Správa o platení daní a poplatkov za r. 2023 

Správu o výrube a platení daní a poplatkov vypracovala a predložila pracovníčka obecného úradu 

Miriama Kompírová a poslancom bola zaslaná v predstihu emailom. Uviedla sumu predpisov, 

platieb aj výšku nedoplatkov k 31.12.2023 v prehľadnej tabuľkovej forme po jednotlivých 

položkách ( Pes, TKO, Práčovňa, Kanál, Voda a daň z nehnuteľnosti). V diskusii sa poslanci pýtali, 

aké možnosti obec využíva pri neplatičoch -  pravidelne sú im zasielané upomienky a ponúkaná 

možnosť splácať postupne podľa splátkového kalendára, k exekúcii obec zatiaľ nepristúpila.  

Poslanci vzali správu na vedomie a tvorí prílohu zápisnice.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 116/III/2024. 

 

8. Správa o plnení rozpočtu obce za r. 2023 

Správu o plnení rozpočtu obce za rok 2023 vypracovala a predložila ekonómka obecného úradu  

p. Andrejková. Správa bola spolu s plnením rozpočtu v členení na príjmy a výdavky v predstihu 

mailom zaslaná poslancom, aby sa s materiálom oboznámili. Správa obsahuje všetky podstatné 

informácie o hospodárení obce za minulý rok: výšku príjmov rozdelených podľa poskytovateľa, 

výšku výdavkov rozdelených na bežné a kapitálové s uvedením použitia, a taktiež zostatky úverov v 

bankách, zostatky na účtoch a v pokladni so stavom ku 31.12.2023. Rozpočet bol v priebehu roka 

4-krát upravovaný, plnenie ku koncu roka v bežných príjmoch bolo na 98,80 %. Poslanci správu 

jednohlasne schválili a tvorí prílohu zápisnice.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 117/III/2024. 
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9. Správa o plnení rozpočtu základnej školy za r. 2023 

Správu o plnení rozpočtu základnej školy vypracoval riaditeľ základnej školy Ing. Ján Micák, 

prečítala ekonómka obce p. Andrejková. Správa obsahuje príjem a čerpanie finančných 

prostriedkov, ktoré škola prijala od obce aj z iných zdrojov a ich použitie rozčlenené podľa 

jednotlivých účtovných položiek. Poslanci k správe nemali žiadne výhrady ani dotazy a jednohlasne 

ju schválili. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 118/III/2024. 

 

10. Návrh na úpravu rozpočtu obce na r. 2024 

Návrh na úpravu rozpočtu obce predložila ekonómka obce p. Andrejková. V zmysle záverov 

predchádzajúceho zasadnutia OZ bol rozpočet upravený najmä o predpokladané zvýšené príjmy 

z obecných daní a poplatkov. Na výdavkovej strane sa táto suma naplánovala na rôzne položky 

podľa potrieb obce. Poslancom boli zodpovedané otázky týkajúce sa plánovaných výdavkov, 

následne bolo rozpočtové opatrenie č. 1 jednomyseľne schválené.   

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 119/III/2024. 

 

11. Vyhlásenie výberového konania na riaditeľ/a/ku MŠ 

Starosta informoval poslancov, že k 31.8.2024 končí funkčné obdobie riaditeľky MŠ a je potrebné 

vyhlásiť výberové konanie na obsadenie pracovného miesta. Uchádzač musí spĺňať kvalifikačné a 

iné predpoklady v zmysle legislatívy a ďalšie kritériá podľa požiadaviek zamestnávateľa. Bolo by 

vhodné vyhlásiť výberové konanie čo najskôr, aby mala obec priestor na prípadné ďalšie kolá. 

Riaditeľa MŠ bude voliť Rada materskej školy. Poslanci návrh na vyhlásenie výberového konania 

jednohlasne schválili. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 120/III/2024. 

 

12. Zmeny a doplnky č. 6 Územno-plánovacej dokumentácie obce    

Územný plán obce je základným strategickým dokumentom a hovorí o možnostiach využitia 

územia, jeho organizácii, a zabezpečení plánovaných a uvažovaných funkcií, dopravného a 

technického vybavenia územia. Obec musí najmenej  raz za štyri roky preskúmať schválený 

územný plán, či nie sú potrebné jeho zmeny alebo doplnky, prípadne či netreba obstarať nový 

územný plán. 

Proces zmien v územnom pláne začal ešte v roku 2021, kedy fyzické a právnické osoby mali 

možnosť podávať svoje návrhy na zmeny a doplnenia. Návrhy boli vyhodnotené, v prípade 

možností schválené a doplnené do Návrhu  zmien a doplnkov č. 6. Následne bol návrh zaslaný na 

príslušné inštitúcie a zverejnený na 30 dní, kedy mala verejnosť možnosť ho pripomienkovať. 

Po  uplynutí doby na pripomienkovanie prešiel schvaľovacím procesom na Okresnom úrade Košice 

– Oddelenie územného plánovania. Predložený dokument je konečnou verziou, v tejto fáze nie je 

možné doňho už zasahovať a meniť ho. 

Zamestnanci obce poslancom stručne zhrnuli obsah dokumentu a po vyjasnení a zodpovedaní 

doplňujúcich otázok boli Zmeny a doplnky č. 6 Územno-plánovacej dokumentácie obce  väčšinovo 

schválené. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 121/III/2024. 

 

 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil poslanec J. Artim, čím sa počet poslancov zvýšil 

na 8. 

 

Návrat k bodu 5. 

Poslanec a zároveň veliteľ DHZO ml. inšpektor Jozef Artim predložil správu o činnosti za rok 2023 

a stručne zhrnul pôsobenie dobrovoľných hasičov za minulý rok. Členská základňa je stabilizovaná, 

zasahovali pri požiaroch, dopravných nehodách a iných technických zásahoch. Zúčastnili sa 

viacerých cvičení a kurzov, nadviazali spoluprácu s kynologickou jednotkou. Pôsobili nielen v 

katastri našej obce a na základe zmluvy o spolupráci v obci Veľké Ozorovce, ale aj na mnohých 

miestach v rámci kraja na výzvu operačného strediska. Prostredníctvom verejnej zbierky cez portál 
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Donio sa im podarilo vyzbierať financie na prístroj na monitorovanie životných funkcií, ktorý sa už 

viackrát osvedčil v teréne. Zo štátnej dotácie sa dokúpilo materiálové vybavenie, z 2% dane 

zrekonštruovali svojpomocne podlahu v hasičskej zbrojnici. V októbri 2023 sa uskutočnilo 

súčinnostné taktické cvičenie zložiek integrovaného záchranného systému v areáli základnej školy, 

ktorého predmetom bola lokalizácia a likvidácia požiaru, evakuácia osôb, poskytnutie predlekárskej 

prvej pomoci a spolupráca s jednotlivými záchrannými zložkami. Na cvičení sa zúčastnili okrem 

našich chlapcov aj dobrovoľní hasiči zo Sečoviec a Michalian, Kynologická záchranná jednotka, 

Záchranná služba Košice, Slovenský Červený kríž a Polícia SR. Reportáž z tohto cvičenia bola 

vysielaná v celoštátnej televízii. 

Po odprezentovaní správy ju poslanci vzali na vedomie spolu so správami o činnosti FK a JDS.      

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 114/III/2024.  

 

13. Nájomné zmluvy v obecných nájomných bytoch 

V najbližšom období skončia nájomné zmluvy nájomníkom P. Kelemecovi v bytovom dome A        

a J. Barančovi a D. Tirpákovi v bytovom dome B. Nájomníci v stanovenej lehote písomne požiadali 

obecný úrad o predĺženie nájomnej zmluvy a doložili potrebné doklady o príjme, požadované 

podmienky spĺňajú. Poslanci schválili opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy s nájomníkmi na 

obdobie jedného a troch rokov a poverili obecný úrad na uzavretie a zverejnenie nájomných zmlúv. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 122/III/2024. 

 

14. Prenájom nebytových priestorov (SOŠ poľnohospodárstva a služieb) 

SOŠ poľnohospodárstva a služieb na vidieku Košice v minulosti  písomne požiadala o predĺženie 

nájomnej zmluvy na nebytové priestory v kultúrnom dome, ktoré využívajú na výchovno-

vzdelávací proces.  Od prenájmu priestorov závisí financovanie školy a tvorba plánu učebnej 

činnosti, ktorý s využitím priestorov počítal. Z rokovania obce so zástupcami školy vzišla dohoda 

na prenájme priestorov najviac do konca roka s tým, že po uplynutí tejto doby si budú hľadať 

priestory v školských zariadeniach.  Poslanci sa s uvedeným návrhom stotožnili a schválili 

prenájom nebytových priestorov s ohľadom na osobitný zreteľ do 31. 12. 2024.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 123/III/2024. 

 

15. Zásady poskytovania príspevku na stravovanie poberateľom dôchodku - návrh na 

úpravu  smernice 

Obec predložila poslancom na schválenie dodatok č. 3 k smernici Zásady  poskytovania príspevku 

na stravovanie poberateľom dôchodku, nakoľko posledná úprava prebehla v roku 2021 a uvedené 

limity dôchodkov už neboli postačujúce a viacerí dôchodcovia by dosiahli na nižší resp. úplne 

stratili nárok na príspevok k obedom. Navrhované limity dôchodkov vychádzajú z výšky 

priemerného dôchodku v r. 2024. V roku 2023 obec prispela na stravu dôchodcom sumou celkom 

1505,00 Eur. Dodatok č. 3 k smernici bol bez pripomienok schválený. 

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 124/III/2024. 

 

16. Zásady hospodárenia s majetkom obce – návrh smernice 

Hospodárenie s majetkom obce je upravené zákonom č. 138/1991 Zb. o majetku obcí. Ostatné je 

prenechané na úpravu obcí v podobe tzv. zásad hospodárenia s majetkom obce. Ide o dokument, 

ktorý musí mať prijatý každá obec a je schvaľovaný obecným zastupiteľstvom. Kvôli novelizácii 

zákona o majetku obcí je potrebné, aby obce do zásad hospodárenia zapracovali povinné náležitosti, 

najmä kritéria na určenia majetku obce za prebytočný alebo neupotrebiteľný, dôvody osobitného 

zreteľa a podmienky, za ktorých bude možné znížiť kúpnu cenu oproti všeobecnej hodnote 

nehnuteľností pri prevode majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Keďže išlo o rozsiahlu 

novelizáciu zákona, obec vypracovala nové znenie smernice, ktoré zohľadňuje platnú legislatívu. 

Poslanci Zásady hospodárenia s majetkom obce väčšinovo schválili. K tomuto bodu programu bolo 

prijaté uznesenie č. 125/III/2024. 
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17. Rôzne  

A/žiadosť občana o predaj obecného pozemku (V. Čopák) 

Občan V. Čopák písomne požiadal obecné zastupiteľstvo o odpredaj časti parcely č. 402 za účelom 

výstavby rodinného domu. Pri nakladaní s majetkom musí obec postupovať podľa zákona č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí. Poslanci sa po diskusii zhodli, že predaj pozemku nie je v záujme 

obce a žiadosť neschválili. K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 126/III/2024. 

 

D/ Žiadosť ZŠ Zemplínska Teplica o finančné prostriedky na nákup vybavenia do kuchyne 

ZŠ 

Základná škola v Zemplínskej Teplici písomne požiadala obec o finančné prostriedky na zakúpenie 

vybavenia do kuchyne, a to konkrétne konvektomatu, digestora a umývačky na taniere, nakoľko 

súčasné vybavenie je nepostačujúce. Na zasadnutí OZ sa zúčastnil riaditeľ školy Ing. Micák 

a vedúca školskej jedálne Bc. Rik, ktorí zdôvodnili túto požiadavku a zodpovedali otázky 

poslancov. Schválením obedov zadarmo sa počet stravníkov navýšil, počet obedov sa priemerne 

blíži k číslu 200 za deň. Nakoľko ich predchádzajúcej požiadavke o navýšenie rozpočtu na ďalšiu 

silu do kuchyne nebolo vyhovené, žiadajú aspoň o financie na dokúpenie vybavenia, aby sa 

príprava obedov uľahčila a urýchlila. Podľa predbežného prieskumu trhu potrebná suma prekročí 

10 000.- Eur bez DPH. Poslanci vzali uvedenú žiadosť na vedomie a schválili vyhlásenie verejného 

obstarávania na vybavenie kuchyne ZŠ.  

K tomuto bodu programu bolo prijaté uznesenie č. 127/III/2024. 

  

18. Informácie starostu obce a interpelácie poslancov 

Starosta informoval poslancov, že oplotenie areálu MŠ a amfiteátra, ktoré bolo v minulosti 

odsúhlasené, sa bude robiť v najbližších dňoch. Cena je oproti pôvodne uvažovanej sume vyššia 

o ccá 1500.- Eur, tento výdavok sme zahrnuli do rozpočtového opatrenia. 

Ďalej obec uvažuje s oplotením starého cintorína, nakoľko pôvodne plánované betónové oplotenie, 

ktoré sa malo financovať z projektu cez Miestnu akčnú skupinu, nevyzerá sľubne. Dali sme 

vypracovať cenové ponuky, oplotenie zo zváraných panelov s podhrabovými doskami by nás bez 

brán stálo približne 11 000.- Eur, sumu na tento účel v rozpočte máme. Počkáme zatiaľ, ako sa 

vyvinie situácia s projektom MAS. 

 

Potrebná je rekonštrukcia ČOV, keďže čerpadlo aj plechová konštrukcia je v dezolátnom stave. 

Taktiež na Jarnej ulici pretrváva problém s čerpadlom. 

Poslanec J. Artim – máme k dispozícii náhradné čerpadlo? Starosta – je objednané. 

 

Poslanec Ing. Molnár – aká je situácia s výrubom stromov pri cerkvi?  Ing. Mihóková – prebieha 

konanie, oznámenie o začatí bolo zverejnené na stránke obce, požiadali sme o stanovisko štátnu 

ochranu prírody, 19. marca bude pojednávanie a obhliadka. 

 

Poslanec M. Čižmár – aká je situácia so zberným dvorom. Starosta – je to dlhodobým zámerom 

obce, pracuje sa na tom. 

Aká je pracovná doba poriadkovej služby? Po večeroch je problém s mládežou. Starosta – problém 

registrujeme, z tohto dôvodu majú zamestnanci od marca delené smeny, vždy dvaja pracujú do 22. 

hodiny. 

 

Poslanec J. Komáromi – bude pokračovať opatrovateľská služba?  

Starosta – áno, plánovali sme o tom infomovať, je vyhlásená nová výzva cez Úrady práce, 

sociálnych vecí a rodiny, treba rozhodnúť, či sa obec zapojí. Momentálne sa nám znížil počet 

záujemcov o opatrovanie, finančne nám to vychádza pri pôvodnom počte opatrovateliek na 

polovičné úväzky. 

Ing. Mihóková - zmenilo sa financovanie oproti minulým projektom, nebude paušál na 

zamestnanca, ale jednotkový náklad na hodinu opatrovania, s tým súvisí aj komplikovanejšia 
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administratíva. 

Poslanci po zvážení rozhodli, aby opatrovateľská služba pokračovala v rozsahu podľa potrieb a 

možností obce a schválili zapojenie sa do národného projektu Podpora opatrovateľskej služby.  

 

Poslanec Ing. M. Kaňuch – čo s prístreškom za budovou na futbalovom ihrisku? Bude sa búrať? 

Starosta – ešte sme nerozhodli, či sa bude opravovať alebo nie, ostala tam železná konštrukcia, 

zvážime to podľa potrieb a možností. 

 

Poslanec L. Spišák – revízie kotlov v obecných nájomných bytoch – technik žiada revíznu knižku 

od kotla. Starosta – túto požiadavku sme konzultovali s naším technikom, revízia kotla sa zapisuje 

do systému podľa výrobcu kotla a o vykonanej revízii vydá technik doklad – revíznu správu.  

 

Poslanec J. Komáromi – v akom štádiu je kanalizácia na Cintorínskej ulici? Starosta – čakáme, 

podali sme žiadosť o financie na Environmentálny fond na rok 2024, v roku 2023 naša žiadosť 

nebola schválená. 

 

Poslanec MDDr. Štefan Šosták – vodovod zo Stariny? Starosta – tento týždeň sme mali stretnutie 

ohľadom prívodného rádu so starostami z nášho združenia obcí a zástupcom spoločnosti, ktorá sa 

venuje písaniu žiadostí. Súčasne  pracujeme na podaní žiadosti o vodoprávne povolenie na našu 

časť, stále sa robia nejaké úkony v tejto veci, ale je to beh na dlhú trať. 

 

Poslanec P. Prezbruch – tlmočí požiadavku občana – na obecnom pozemku na ulici Soroška je 

v blízkosti ich oplotenia rôzny odpad, oplotenie sa poškodzuje. Starosta – preveríme to. 

 

K tomuto bodu programu boli prijaté uznesenia č. 128/III/2024 a 129/III/2024. 

 

19. Dotazy a dopyty občanov 

Neboli žiadne. 

 

20.  Záver 

Starosta obce Rastislav Majoroš poďakoval prítomným za účasť a týmto zasadanie obecného 

zastupiteľstva ukončil. 

 

 

Zapísala: Ing. Zuzana Mihóková 

 

 

Overovatelia:  Maroš Čižmár 

                        

                       Ing. Marek Kaňuch    

 

                                                                      

                                                                                             Rastislav Majoroš                                                                                                             

                                                                                                      starosta 
 

 

 


